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Bijeenkomst Financiële Werkgroep Doorontwikkeling Resultaatsturing 

Donderdag, 24 mei 2018 

Gemeentehuis Bergen - Strandzaal 

 

Deelnemers  

Jan Holman   Netwerkorganisatie Regio Alkmaar 

Douwe van den Berg  Netwerkorganisatie Regio Alkmaar 

Renee Schuit   Netwerkorganisatie Regio Alkmaar 

Jordy Wals   Netwerkorganisatie Regio Alkmaar 

Pascale Klaassen  Netwerkorganisatie Regio Alkmaar 

Marion Borst   Gemeente Langedijk 

Marloes Rutsen   Gemeente Langedijk 

Marc Brachthuizen  Gemeente Langedijk 

Marijn Korver   BUCH 

Linda Waltmann  Gemeente Heerhugowaard 

Miranda Noordover  BUCH 

Liesbeth Dekker   Actiezorg 

Nancy Scheen    De Waerden 

Marry van Kleef   Raphaelstichting 

Siegrid de Boer   GGZ-NHN 

Paul van Roermund  Viva!Zorggroep 

Bente Biesheuvel  De Zorgcirkel 

Sandra Boelhouwers (notulen) 

 

Afmelding : Rob Groenendijk, Marjoleine Koopman, Karin Fritzsche, Irene Teerhuis, Marja Maarsse,  

                 Karin Smit 

 

 

01. Welkom en mededelingen 

Renee Schuit opent de bijeenkomst. De agenda wordt vastgesteld. 

 

02. Verslag van 5 april 2018 

Het verslag wordt vastgesteld. 

 

03. Effectueren kwantitatieve maatregelen  

Naar aanleiding van de kwantitatieve analyse in de doorontwikkeling van de resultaatsturing is in het 

backoffice- bedrijfsvoeringsoverleg Wmo van woensdag 15 mei jl. gevraagd naar de wijze waarop de 

maatregelen het beste doorgevoerd kunnen worden. Het gaat dan om de maatregel om de 

arrangementstarieven per 1 januari 2018 aan te passen. Aanbieders gaven aan een lichte voorkeur te 

hebben om de maatregelen zo spoedig mogelijk in te laten gaan, maar dat het waarschijnlijk pas lukt om in 

periode 10 alles goed door te voeren. Dit voorstel van aanbieders is vervolgens getoetst bij de 

bedrijfsvoering van de gemeenten, maar zij hebben verschillende argumenten aangedragen waarom dit niet 

wenselijk is.  

Jordy Wals licht toe dat als er halverwege het jaar wordt overgegaan echt de administratie van zowel 

aanbieders als gemeenten bij en gefactureerd moet zijn. Het is niet mogelijk om na de overgang nog 

berichten te ontvangen of te versturen. Dit voorstel is dus qua tijd en acties niet haalbaar. 

 

Aanbieders uit de financiële werkgroep gaven aan dat kleinere aanbieders mogelijk in de problemen komen 

in het geval van verrekenen bij de jaarrekening. Aanbieders kunnen in dat geval een verzoek indienen bij de 

desbetreffende gemeente om tussentijds een overzicht van de stand van zaken te krijgen zodat zij een 

weten hoe hoog de verrekening is die na afloop van 2018 gedaan zal worden. Globaal kan rekening 
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gehouden worden met een verrekening van ongeveer 10%. De gemeenten zullen voor zichzelf en om het 

bestuur te informeren ook een schaduwboeking bijhouden. 

 

Er komt nog een voorstel over hoe de verrekening bij de jaarrekening exact gedaan zal worden, maar in 

ieder geval niet via het berichtenverkeer. Belangrijk is dat deze afspraken ook duidelijk zijn voor de 

controllers en accountants. 

In de nieuwsbrief zal vermeld worden dat gemeenten na afloop van dit jaar gaan verrekenen en dat 

aanbieders nog geïnformeerd zullen worden hoe dat gedaan wordt.  

 

Actie Renee Schuit -> Uiterlijk in oktober komt een officieel document beschikbaar voor aanbieders over 

de wijze van verrekening 2018. Dit document wordt opgesteld door het kenniscentrum bedrijfsvoering van 

de gemeenten en afgestemd met controllers. Vervolgens wordt het document eerst besproken en getoetst in 

het backoffice-/bedrijfsvoeringsoverleg Wmo.  

 

De aanpassing van de 6 weken termijn naar een 4 weken termijn heeft geen impact op de eigen bijdrage 

van cliënten of op de bedrijfsvoering van aanbieders en gemeenten. Afspraak is om deze wijziging met 

ingang van periode 7 (18 juni 2018) in te laten gaan, dit wordt naar alle aanbieders middels de Nieuwsbrief 

gecommuniceerd. 

 

04. Start route kwalitatieve analyse 

Afgelopen dinsdag is er een bijeenkomst geweest met consulenten en medewerkers van de toegang van 

aanbieders over de kwalitatieve analyse. In groepjes is gevraagd om na te denken wat verbeterd zou 

kunnen worden, zowel op lange als op korte termijn. Er zijn veel bruikbare ideeën uitgekomen, het verslag 

van deze bijeenkomst wordt opgenomen in de nieuwsbrief.  

 

De opbrengst van deze bijeenkomst wordt verder uitgewerkt, samen met de uitkomst van de interviews met 

consulenten en aanbieders. Er wordt een rapportage gemaakt en voorgelegd aan het bestuur (waarschijnlijk 

begin juli). Een van de aanbevelingen richting het bestuur zal worden om meer gezamenlijke bijeenkomsten 

te gaan organiseren. Terugkoppeling aan de financiële werkgroep volgt. 

 

Eind 2018 zal nogmaals met aanbieders besproken worden wat de stand van zaken is van de 

doorontwikkeling en of we verder gaan in 2020; is het model resultaatsturing houdbaar of is het beter om 

over te gaan op een ander model? 

 

 

 

05. Rondvraag en sluiting 

Actiezorg : afgesproken is ook dat indexatie tarieven van 2019 geagendeerd zullen worden, o.a. door de 

recente CAO aanpassingen. Tevens zouden aanbieders graag de basistarieven geïndexeerd willen zien 

als gevolg van de marktontwikkeling. 

Renee Schuit zegt dat deze nieuwe arrangementsprijzen zijn vastgesteld voor 2018/2019, en dat zij niet 

kan toezeggen dat het bestuur nu nog akkoord zal gaan met de vraag om indexering. Inkooptechnisch 

gezien zijn aanbieders echter vrij om dit verzoek in te dienen, maar het staat los van de 

doorontwikkeling. Pascale Klaassen voegt eraan toe dat de tarieven voor 2018 vast staan maar dat over 

2019 eventueel nog wel gesproken zou kunnen worden. 

Actie Renee Schuit -> agenderen voor het overleg van de financiële werkgroep in september, 

aanbieders komen dan met een onderbouwing. 

 

Volgende vergadering : 21 juni 2018 


